
BESLUITENLIJST COMMISSIE BESTUUR 16 mei 2019

Aanwezigen: de heer A.C. Strop (CDA),  mevrouw M. de Deugd-Bos (CDA), de heer
J.Schook (D66), de heer S. Barzas (VVD), de heer H.F. Verweij (VVD), de heer J.C.
Sterrenburg (CU), de heer T. Stam (CU), J.M. ten Hove (SGP), de heer C. van Werkhoven
(SGP), de heer O. Yilmaz (PvdA), de heer H.H. Erdogan (PvdA), de heer W. van Krimpen
(PvdA) en de heer R. Zonnebeld (PvdA), 
Portefeuillehouders: burgemeester de heer J.G.A. Paans en wethouder de heer A.J. Kraijo.

Griffier: mevrouw A.M. Bode-Huizer.
Voorzitter: de heer A.H. Brasser.

Opening

1 Opening en vaststellen agenda
Besluit
De voorzitter heet iedereen welkom en opent de vergadering.
Op verzoek van de PvdA-fractie wordt agendapunt 5 naar voren gehaald
en behandeld na punt 3. 
Met inachtneming van deze wijziging wordt de agenda vastgesteld. 

Regulier

2 Mondelinge mededelingen college
Besluit
De burgemeester deelt mee dat besloten is om de kosteloze huwelijkssluitingen
op dinsdagochtend alleen nog voor Alblasserdammers mogelijk te maken.
Gebleken is namelijk dat Alblasserdam met deze service veel trouwlustigen van
elders trok. Hieraan waren nogal  wat kosten verbonden, zodat deze maatregel
kostenbesparend is.

Bespreekstukken

3 Raadsvoorstel Startnotitie toezicht en Handhaving
Besluit
Het voorstel wordt besproken. Portefeuillehouder burgemeester
Paans beantwoordt de vragen vanuit de commissie in eerste en tweede
termijn.  De commissie geeft aan eerst de uitwerking van de Perspectiefnota
te willen afwachten alvorens in te stemmen met het gestelde onder beslispunt 4. 
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Besloten wordt om het voorstel als hamerstuk te agenderen voor de
raadsvergadering van 28 mei, echter alleen de beslispunten 1, 2 en 3. 
Beslispunt 4 vervalt dan, maar wordt betrokken bij de behandeling van
de Perspectiefnota. 

4 Raadsinformatiebrief Uitvoeringsplan Integrale Veiligheid 2019
Besluit
Vanuit de commissie komen complimenten voor de leesbaarheid van het stuk.
Aandacht wordt gevraagd voor 3 punten: veiligheidsbeleving (zowel in huis als
op straat), voldoende AED's en buurtwhatsappgroepen. Portefeuillehouder
burgemeester Paans beantwoordt de door de commissie gestelde vragen.

De raadsinformatiebrief komt als ingekomen stuk op de doorlopende lijst
ingekomen stukken van de raadsvergadering van 28 mei.

5 Raadsinformatiebrief Evaluatie evenementenbeleid 2017 terugblik
evenementenseizoen 2018

Besluit
Vanuit de commissie komen pluimen richting alle vrijwilligers die bij evenementen
betrokken zijn. De vragen die de commissie heeft worden door portefeuillehouder
burgemeester Paans beantwoord. In de loop van dit jaar moet het gesprek
gevoerd worden op welke terreinen er evenementen georganiseerd kunnen
worden. Ook moet de taak evenementencoordinator opnieuw belegd worden
zodat er een eerste aanspreekpunt is. 

De raadsinformatiebrief komt als ingekomen stuk op de doorlopende lijst
ingekomen stukken van de raadsvergadering van 28 mei.

6 Raadsinformatiebrief Evaluatie incident stankoverlast (mei 2019)
Besluit
De commissie meent dat het een heel vervelend incident was, maar is blij dat er
geen slachtoffers gevallen zijn en dat de volksgezondheid niet in gevaar was.
Leerpunten worden opgepakt. De door de commissie gestelde vragen worden
beantwoord door de portefeuillehouders burgemeester Paans, wethouder Kraijo
beantwoordt de vragen m.b.t. vergunning en bestemmingsplan.

De raadsinformatiebrief komt als ingekomen stuk op de doorlopende lijst
ingekomen stukken van de raadsvergadering van 28 mei.
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Sluiting

7 Rondvraag
Besluit
De heer Van Krimpen vraagt of het mogelijk is om de informatieve film die
getoond is in de BIO over ondermijning, nog een keer met de voltallige raad te
delen. En verder ziet hij graag dat er een oplossing komt voor de slecht
functionerende microfoons tijdens commissie- en raadsvergaderingen.
De burgemeester zegt toe dat de film gedeeld wordt met de hele raad, maar wel
in beslotenheid. Hiervoor zal een tijdstip gezocht worden. Het punt van de
microfoons wordt opgepakt.

8 Sluiting
Besluit
De voorzitter dankt de aanwezigen voor hun inbreng en wenst hen wel thuis. Hij
sluit de vergadering rond 22.30 uur.
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